
Protokół nr 2 z zebrania Rady Rodziców Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Woli Kiełpińskiej 

 

1 
 

Protokół nr 2 z zebrania Rady Rodziców Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Woli 

Kiełpińskiej (dalej ZSP)  

04.10.2023 

 

Obecni: 

Członkowie Rady Rodziców poszczególnych klas oraz oddziałów przedszkolnych – 17 osób. 

W spotkaniu na zaproszenie Przewodniczącej RR uczestniczyła również Dyrekcja ZSP. 

 

Porządek zebrania. 

1. Otwarcie zebrania. 

2. Przedstawienie protokołu z zebrania z dnia 20.09.2023 roku. 

3. Omówienie statusu wniosków zgłoszonych przez uczestników zebrania Rady 

Rodziców w dniu 20.09.2023r. 

4. Przedstawienie sprawozdania z działalności Rady Rodziców w roku szkolnym 

2022/2023. 

5. Forma komunikacji z rodzicami o działaniach Rady Rodziców: Facebook, strona 

szkoły. 

6. Forma ewidencji wpływów i wydatków roku szkolnym 2023/2024. 

7. Regulamin Rady Rodziców. 

8. Ustalenie wysokości składki na Radę Rodziców, konkurs na wpłaty. 

9. Ramowy plan wydatków - propozycje. 

10. Ankieta w klasach o formie wsparcia szkoły przez rodziców. 

11. Szafki szkolne – propozycje zdobycia środków. 

12. Wolne wnioski. 

 

Ad.1 

Przewodnicząca Rady Rodziców otworzyła spotkanie. Ustalono również podstawowe zasady 

przeprowadzania spotkań. 

Ad. 2  

Odczytanie i zapoznanie z protokołem z zebrania Rady Rodziców z dnia 20.09.2023r.  

Ad. 3  

Omówiono następujące kwestie zgłoszone podczas poprzedniego zebrania: 

a) Dezynfekcja autokarów - Dyrekcja przekazała, że zapytanie dotyczące dezynfekcji 

autokarów zostało skierowanie do kierowcy, który zwrócił się do firmy przewozowej 

będącej właścicielem autokarów, na chwilę obecną nie wpłynęła jeszcze odpowiedź. 

b) Szafki szkolne. W chwili obecnej szkoła nie dysponuje środkami finansowymi, aby 

zapewnić dzieciom szafki na podręczniki. Pani Dyrektor zgłosiła się do UMIG Serock 

o zabezpieczenie środków w przyszłorocznym budżecie na tą inwestycję. 
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c) Niezadawanie prac domowych na weekendy zależy od nauczyciela danego przedmiotu. 

d) Bezpieczeństwo przejścia dla pieszych – Wiceprzewodnicząca RR poinformowała, że 

skontaktowała się telefonicznie z UMIG Serock w celu ustalenia czy wpłynęły już 

wyniki przeprowadzonego przez GDDKIA audytu DK62 sąsiadującej ze szkołą. UMIG 

Serock sprawdził i poinformował, że wyniki wpłynęły oraz przygotuje pismo 

informujące o wynikach. Pismo datowane na 28.09.2023 zostało skierowane do RR 

pocztą natomiast Wiceprzewodnicząca przekazała do informacji kopię. Z pisma 

wynika, że zostaną dokonane dodatkowe zabezpieczenia. Treść pisma stanowi 

załącznik nr 1. 

e) Szlaban wjazdowy – od dnia 6.10.2023 będzie cały czas zamknięty i otwierany jest 

tylko dla autokarów, nauczycieli i mieszkańców Domu Nauczyciela. 

f) Czas pracy pielęgniarki szkolnej. Pani Dyrektor wystąpiła do Burmistrza Miasta i 

Gminy Serock z zapytaniem o wydłużenie godzin pracy pielęgniarki szkolnej. Jednak 

Gmina nie dysponuje środkami finansowymi, więc godziny pracy pielęgniarki nie 

ulegają zmianie, a podczas jej nieobecności nauczyciel ma obowiązek udzielenia 

pierwszej pomocy uczniowi bądź skontaktowania z rodzicem. 

g) Różowa skrzynka dla dziewczynek. W szkole zostaną zainstalowane tzw. różowe 

skrzynki dla dziewczynek (jedna z nich została ufundowana przez mamę). Rada 

Rodziców będzie co miesiąc uzupełniać zapas środków higienicznych. Wystosowano 

prośbę do nauczycieli o uświadomienie dzieci. 

h) Brak oznaczeń na przystankach - w miejscowości Zabłocie zostały dokładnie opisane 

przystanki autobusowe, niemniej jednak UMIG nie dysponuje środkami na wykonanie 

oznaczeń przystanków w niektórych miejscach. 

i) Zajęcia dodatkowe dla klas 4-8:  

 Chór 

 Sks – y 

 Przygotowanie do egzaminów ósmoklasisty. 

Zajęcia dodatkowe prowadzone przez prywatnych przedsiębiorców byłyby odpłatne i 

odbywałyby się po zajęciach szkolnych. 

j) Szkoła podstawowa i Przedszkole mają wspólne konto do wpłat na Radę Rodziców, 

wydatki zaś będą adekwatne do dokonanych wpłat. Intencją jest aby Rada Rodziców 

również aktywnie uczestniczyła w życiu Przedszkola. 

Ad. 4  

Odczytanie, zapoznanie się ze Sprawozdaniem z działalności Rady Rodziców w roku 

szkolnym 2022/2023. Treść Sprawozdania stanowi załącznik nr 2. 

Ad. 5 

Wszystkie informacje oraz protokoły z zebrań będą udostępniane na stronie szkoły w sekcji 

Rady Rodziców. Rada Rodziców będzie komunikowała się za pomocą Librusa. Zebrania 

będzie zwoływała Przewodnicząca Rady Rodziców bądź inna wyznaczona osoba. Informacja 

będzie wysyłana na co najmniej 7 dni przed planowanym zebraniem. Razem z informacją 

będzie wysyłany Porządek Zebrania. Członkom Rady Rodziców będzie przysługiwało dodanie 

punktu do porządku obrad ostateczny porządek obrad będzie ustalony na 2 dni przed 

planowanym zebraniem (o ile ulegnie zmianie w stosunku do pierwotnego). 
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W przypadku konieczności wysłania załączników – przekazywane będą przez Dyrekcję szkoły, 

w związku z tym, że rodzice nie mogą dołączać do wiadomości Librus załączników. 

Ad. 6  

Wpływy i wydatki z konta RR będą kontrolowane przez powołaną dnia 20.09.2023r. Komisję 

Rewizyjną. Podsumowanie zostanie udostępnione na stronie szkoły w sekcji Rada Rodziców. 

Na stronie szkoły razem ze Sprawozdaniem z działalności Rady Rodziców za rok szkolny 

2022/2023 zostanie udostępnione podsumowanie wydatków oraz wpłat w tym okresie 

włącznie do dnia 23.09.2023. 

Ad. 7  

Regulamin Rady Rodziców musi być zgodny ze statutem szkoły, a zgodnie z informacją od 

Dyrekcji obecnie trwają prace nad utworzeniem nowego Statutu. W związku z tym Rada 

Rodziców ustaliła, że zmiana regulaminu Rady Rodziców zostanie dokonana po zmianie 

statutu ZSP. 

W tej kwestii pojawił się głos jeden głos sprzeciwu – pojawiła się kwestia, że skoro Rada 

Rodziców jest odrębnym organem to nie może uzależniać zmian swoich dokumentów od zmian 

Statutu ZSP. Jednakże większość zgromadzonych uznała zdroworozsądkowo, że skoro i tak 

należy dokonać zmiany regulaminu po zmianie Statutu, lepiej i wydajniej będzie dokonać 

zmian regulaminu tylko raz po przyjęciu w ZSP nowego Statutu.  

Ad. 8 

Ustalono proponowaną minimalną wysokość wpłaty w semestrze na Radę Rodziców - wynosi 

ona 20 zł, aczkolwiek zachęca się rodziców do wyższych wpłat. Ustalono, że ogłoszony 

zostanie konkurs. Dla klasy, która wpłaci najwyższą kwotę w ciągu miesiąca w nagrodę 

przysługuje dzień bez pytania (do ustalenia samorządu klasowego z Dyrekcją). Klasie bądź 

grupie przedszkolnej, która w okresie od 01.11.2023 - 31.01.2024 wpłaci największą kwotę 

Rada Rodziców finansuje pizzę (smaki do wyboru ustalane przez samorząd klasowy z Radą 

Rodziców). Ponadto w zależności od wysokości wpłat na koniec roku szkolnego Rada 

Rodziców sfinansuje dla społeczności szkolnej niedydaktyczny sprzęt służący do rekreacji dla 

dzieci np. piłkarzyki, stół do bilarda, cymbergaj, zabawki do przedszkola, dofinansowanie do 

warsztatów w przedszkolu.     

Zwrócono uwagę, że w tytule przelewu należy wpisać klasę bądź grupę oddziału 

przedszkolnego. 

Ad. 9 

W roku szkolnym 2023/2024 Rada Rodziców przy Zespole Szkolno-Przedszkolnym w Woli 

Kiełpińskiej będzie wspierać następujące imprezy: 

Szkoła: 

1.Andrzejki – listopad 2023 

2.Bal Karnawałowy – styczeń/luty 2024 

3.Dzień Pizzy – luty 2024 
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4.Dzień Dziecka – maj/czerwiec 2024 

5.Koniec roku szkolnego – czerwiec 2024 

Przedszkole: 

1.Dzień Pizzy – luty 2024 

2.Warsztaty bądź teatrzyk – do ustalenia z nauczycielami przedszkola 

3.Dzień Dziecka – maj/czerwiec 2024 

Ponadto Rada Rodziców chce: 

 Ufundować dzieciom nagrody na zakończenie roku szkolnego. 

 Dofinansować konkursy szkolne. 

 Zakupić materiały papiernicze do świetlicy. 

 

Ad. 10 

Rada Rodziców dyskutowała jakie powinno być przeznaczenie środków RR. Mając nadzieję, 

że wpłaty w danym roku szkolnym będą się kształtowały na wyższym poziomie ustalono, że 

środku mogą być przeznaczane na: 

 nagrody dla uczniów zakończenie roku i przedszkolaków 

 konkursy i imprezy ogólnoszkolne i przedszkolne 

 finansowanie udziału w olimpiadach szkolnych, przedmiotowych i sportowych 

 pomoc materialna dzieci z rodzin najbiedniejszych 

 pomoc w organizacji imprez szkolnych i przedszkolnych 

 nagrody rzeczowe dla uczniów wyróżniających się 

 pozostałe 

Wiceprzewodnicząca zaproponuje na najbliższe zebranie Ramowy Plan Wydatków, który po 

dyskusji powinien podlegać akceptacji Rady Rodziców. 

 

Ad. 11  

Dyskutowano możliwości pozyskania środków na zakup szafek szkolnych. Wydaje się, że w 

chwili obecnej jest to najważniejsza potrzeba. Jest to jednak dość wysoki wydatek, który nie 

jest możliwy do sfinansowania z obecnych funduszy Rady Rodziców. Padła propozycja żeby 

zwrócić się w imieniu RR do lokalnych firm. 

Poruszono kwestię zamykania drzwi w przedszkolu – pojawiły się głosy, że drzwi powinny 

zostać zamknięte ze względu na bezpieczeństwo dzieci. Dyrekcja przekazała, że drzwi 

powinny być otwarte, ze względu na bezpieczeństwo przeciwpożarowe, a nad 

bezpieczeństwem dzieci czuwają stale panie Woźne. 

  

 


